
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 809

Vil ministeren svare på følgende spørgsmål i forbindelse med overtrædelse af naturbe-

skyttelseslovens § 89:

1. Hvor mange politianmeldelser har der været i forbindelse med overtrædelser af beskyt-

tede ikke-statsejede naturarealer i Danmark siden januar 2018?

2. Hvor mange af disse sager er blevet rejst som politisager?

3. Hvor lang er den gennemsnitlige behandlingstid, fra sagen anmeldes, til der falder

dom?

4. Hvor mange af disse sager har ført til dom?

5. Hvilke typer domme er fældet, og hvad er den gennemsnitlige bødestørrelse?

6. Hvor mange overtrædelser har der været af henholdsvis fredninger, natura 2000 be-

skyttelse, § 3-beskyttet natur (§3) og bilag 4 arter på statens arealer siden januar 2018?

7. Hvilke konsekvenser har disse overtrædelser haft? Er der sket reetablering, forbedring

eller andre tiltag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (UFG).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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